
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 21 ze dne 6. 10. 2020 

č.j.:  OUR/136/2020                                                                                                   sp.zn. 101.2.1   A10 

 

Místo konání: Obecní úřad Rasošky  

 

Začátek jednání: 18:04 hod 

Konec jednání: 19:00 hod 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Ing. Věra Voslařová, Ing. Bc. Luboš Rejl,  

                Ing Martina Krystová, Miloš Exnar, Vladimír Fišar. 

               

Omluveni: 

 

Pořad jednání: 

1. Počet přítomných: 7 - zastupitelstvo je usnášeníschopné  

2. Zapisovatel: Marie Kučerová 

   Ověřovatelé: Ing. Martina Krystová, Miloš Exnar 

 

3. Program:  

 
1. Schválení programu zasedání 

2. Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání 

3. Kontrola usnesení  

4. Doplnění kulturního výboru 

5. Žádost ZO zahrádkářů - pozemek 

6. Pověření starosty k obstarání nabídek na zhotovitele osvětlení v nové ulici 

7. Úsekové měření – informace 

8. Rozpočtové opatření č.9/20 

9. Různé – diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání, uvítal přítomné, zhodnotil, že jsou přítomni 

všichni zastupitelé, zastupitelstvo je usnášení schopné. Přednesl návrh programu jednání a ten byl 

schválen. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Marie Kučerová, jako ověřovatelé 

Ing. Martina Krystová, Miloš Exnar. Schváleno.  

 

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly.  

 

4. Ing. Věra Voslařová požádala o doplnění kulturního výboru. Navrženým členem je Vladimír Fišar. 

Schváleno.  

   Pro Vladimíra Fišara byla navržena nová odměna od 7. 10. 2020 na Kč 2.262,--. Schváleno.  

      

 



5. Žádost ZO Zahrádkářů Rasošky o pozemek. Starosta obce přečetl žádost zahrádkářů o 

povolení užívání pozemku 1592/30, zadní část. Ing. Martina Krystová i Ing. Bc. Luboš Rejl 

se k tomu vyslovili souhlasně. Po krátké diskuzi starosta obce požádal přítomné zástupce 

zahrádkářů o čas na rozmyšlenou, obě strany souhlasily. Bude řešeno na příštím 

zastupitelstvu.   

 

6. Starosta obce požádal o pověření obstaráním nabídek na zhotovitele veřejného osvětlení a 

rozhlasu v nové ulici za školou. Obec na tuto akci dostala dotaci, a tak je potřeba již pracovat 

na výběru zhotovitele. Ing. Bc. Luboš Rejl poukázal, že je potřeba při této akci zabudovat i 

chráničky pro optické kabely. Starosta obce mu odpověděl, že na jižní straně už toho je moc 

a že s tímto počítá na severní straně ulice až se budou dělat chodníky. Ing. Martina Krystová 

k tomu nabídla spolupráci se stavebním výborem. Pověření starosty bylo schváleno.  

 

7. Úsekové měření. Ing. Pavel Pouznar informoval o proběhlé schůzce na MěÚ v Jaroměři 

ohledně příprav úsekového měření v obcích ORP Jaroměř. Podmínkou je, aby obec měla 

školu, zastávku a chodník. Další podmínkou je uzavřená smlouva s Městskou policií Jaroměř. 

Prvním krokem je vyjádřit s touto akcí souhlas. Po proběhlé diskuzi zastupitelé se zkouškou 

úsekového měření souhlasili.  

 

8. Rozpočtové opatření č. 9/2020.  Starosta obce informoval, že ředitelka školy Ing. Monika 

Zmítková požádala o čerpání investičního fondu na opravu chodby. V příjmech rozpočtového 

opatření je dotace na rekonstrukci obecního úřadu ve výši Kč 969.816,-- a odvod 

z investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky ve výši 151.000 Kč. Příjmy byly schváleny. Ve 

výdajích je příspěvek ZŠ a MŠ Rasošky ve výši 151.000.Kč. Výdaje byly schváleny.  

 

 

9. Různé: 

a) Starosta obce informoval, že zdejší základní a mateřská škola je z důvodu karantény 

uzavřená.  

 

b) Starosta obce informoval o přípravě projektů na další období. Bude potřeba přemístění 

technického dvora na nově zakoupený pozemek za školou. A dále zpracovat projekt celého 

parčíku u prodejny potravin včetně dětského hřiště. Starosta požádal stavební výbor o 

součinnost při zadání. Rozvinula se diskuze o začlenění i workautového hřiště.   

 

c) Starosta obce informoval, že rekonstrukce obecního úřadu se chýlí ke konci, 29. října dojde 

k předání díla. Žádost o kolaudaci již obec podala. 

 

d) Starosta obce informoval, že obec Rasošky dostala od Životního prostředí pokutu za 

nedovolené vypouštění odpadních vod. Ing. Pavel Pouznar popsal celou situaci, že obec o 

prodloužení povolení požádala včas, ale vyřizování s MěÚ Jaroměř trvalo rok a půl. Obec 

podala odvolání.  

 

e) Starosta obce poděkoval kulturnímu výboru za uspořádání akce „Ukliďme Česko“ 

v Rasoškách. Zúčastnilo se 15 – 20 lidí.   

    

DISKUZE: 

a) Ing. Věra Voslařová se zeptala na kdy je naplánovaná oprava Kampeličky? Starosta obce 

odpověděl, že hned, jak se dokončí obecní úřad, předpoklad je začátek listopadu.   

 

b) Paní Krystýna Pilařová se zeptala, zda obec ví, co se děje v jejich ulici? Probíhají tam 

stavební práce, vozidla brání průjezdu aut. Starosta obce odpověděl, že dotyčný majitel 

dokončuje přístavbu. K tomu Ing. Bc. Luboš Rejl řekl, že situaci zjišťoval a že dotyčný majitel 



sdělil, že dostavuje výměnek a má záměr tam bydlet. Starosta obce přislíbil, že situaci 

s dopravou zkontroluje.  

 

 c) Třídění odpadů. Rozvinula se diskuze o potřebě přidat kontejnery na papír, kdy mnohdy již 

druhý den po svozu jsou kontejnery plné.  Starosta obce k tomu dodal, že tento problém nastal 

po tom, co škola přestala vybírat sběr papíru. Výsledkem diskuze bylo, že obec zajistí další 

kontejnery na tříděný odpad a také bude umístěn na konci Lumer směrem k fotbalovému hřišti 

odpadkový koš na směsný odpad.   

 

d) Ing. Bc. Rejl zastupitelům oznámil, že kontrolní výbor z důvodu uzavření školy nemůže 

provést plánovanou kontrolu ve škole.  

 

e) Starosta obce informoval, že pracovní schůzka bude 5. 11. 2020 a zastupitelstvo 10. 11 2020, 

vždy od 18:00 hodin na obecním úřadě.  

 

 

Další diskuze nebyla, starosta obce poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení č. 21 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 6. 10. 2020 

 

1. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje: 

 

1. Program jednání: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0.  

2. Zapisovatele a ověřovatelé: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

3. Člena kulturního výboru – Vladimíra Fišara: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

4.  Odměnu pro nového člena kulturního výboru od 7.10.2020 ve výši 2.262 Kč: 

                Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0. 

5. Pověření starosty předložením nabídek na zhotovení veřejného osvětlení a rozhlasu v nové ulici za 

školou: 

                Pro – 7, proti 0, zdržel se – 0. 

6. Zkušební úsekové měření v obci. 

                Pro – 7, proti 0, zdržel se – 0. 

7. Rozpočtové opatření č. 9/2020. Příjmy: 

                Pro – 7, proti 0, zdržel se – 0. 

                                                       Výdaje: 

                Pro – 7, proti 0, zdržel se – 0. 

 

 

II. Zastupitelstvo obce neschvaluje: 

 

III. Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 

IV. Zastupitelstvo obce ukládá:  

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek   ………………………. 

 

Ověřovatelé: Ing. Martina Krystová   …………………………. 

 

                      Miloš Exnar             …………………………….. 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 7. 10. 2020, zapsala: Marie Kučerová   ………………….. 


